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 تبریک وزیر ورزش 
به دختران ورزشکار توان یاب

احمد دنیامالی، وزیـــر ورزش و جوانـــان، انتخاب کمیته 
ملـــی پارالمپیـــک ایران به عنـــوان برتریـــن کمیته جهان 
در توســـعه ورزش بانوان را تبریک گفـــت. در پیام تبریک 
دکتـــر احمـــد دنیامالـــی آمـــده اســـت:»انتخاب کمیتـــه 
ملـــی پارالمپیـــک ایران به عنـــوان برتریـــن کمیته جهان 
در توســـعه ورزش بانـــوان از ســـوی کمیتـــه بین المللـــی 
پارالمپیـــک )IPC( در ســـال ۲۰۲۴، افتخـــاری ارزشـــمند 
بـــرای ورزش کشـــور و نشـــانی از تلاش هـــای شایســـته 
بانـــوان ورزشـــکار، مربیان و مدیـــران این عرصه اســـت.

ایـــن موفقیت، بـــار دیگر بـــر نقش مؤثـــر زنـــان ایرانی در 
عرصه هـــای رقابتـــی بین المللـــی تأکیـــد دارد. همچنین 
افتخارآفرینی هایی همچون قهرمانی های درخشان ساره 
جوانمردی و زهرا نعمتی در تاریـــخ بازی های پارالمپیک، 
الگویی الهام بخش برای دختران ورزشـــکار ایران اســـت؛ 
ضمن تبریک این دســـتاورد پرافتخـــار، از زحمات تمامی 
دســـت اندرکاران قدردانی کرده و نیز هســـت برای بانوان 

قهرمان کشـــور موفقیت هـــای بیشـــتری آرزو دارم.«
 

نایب  قهرمانی آسیا، سهم کبدی زنان 
تیم ملی کبدی زنان ایران به نایب قهرمانی آســـیا رسید. 
در بازی فینال ششمین دوره مســـابقات کبدی قهرمانی 
بانـــوان آســـیا، دو تیم پرقـــدرت و مدعی ایـــران و هند به 
مصـــاف هم رفتنـــد که در پایـــان تیم هند بـــا نتیجه ۳۲-

۲۵ برد و قهرمان آســـیا شـــد. تیم ایران نایـــب قهرمانی را 
گرفت و تیم های نپال و بنگلادش هم ســـوم مشـــترک. 
ششـــمین دوره مســـابقات کبدی قهرمانی بانوان آسیا به 

میزبانی اســـتان تهران )شـــهر پردیس( برگزار شد.
 

محرومیت 3 ماهه ملی پوش اسکواش 
 کمیتـــه انضباطـــی فدراســـیون اســـکواش، محمدرضا 
ضیا کاشـــانی را ۳ ماه از شـــرکت در مســـابقات داخلی و 
بین المللی محروم کرد. ضیا کاشـــانی بـــه دلیل تحریک 
تماشـــاگران، تحریک اذهان عمومی، اعتراض به داوری 
بـــه شـــکل غیرقانونـــی و رفتـــار غیرحرفه ای و خـــارج از 
شـــئونات، به کمیتـــه انضباطی احضار و بعد از بررســـی، 
یک ســـال محروم شـــد. البته با درخواست تجدید نظر، 
محرومیتش از یک ســـال بـــه ۳ مـــاه محرومیت قطعی 
رســـید و ۹ ماه آن تعلیقی اســـت و در صورت تکرار، علاوه 
بر اینکه محرومیت جدیدی بـــه او تعلق خواهد گرفت، 
۹ ماه حکم تعلیقی ضیا کاشـــانی قابل اجـــرا خواهد بود.

فدراسیون بیشتر از قبل امکانات به مربی می دهداخبار ورزش

حسینی: وزنه برداران از من حرف شنوی دارند
تو خیلی زود کنار نکشیدی؟

بحـــث کنارکشـــیدن نبود.وقتـــی با پیشـــنهاد 
فدراسیون مواجه شـــدم، انگار برایم پنجره ای 
تازه باز شـــد که شـــاید حکمتش ادامه کارم در 
مربیگـــری بود.البته باید بگویـــم خداحافظی 
هم تصمیـــم خیلی ســـختی برایم بـــود، اینکه 
ناگهـــان بایـــد ازچیزی که خیلی دوســـت  داری 

دل بکنی، خیلی ســـخت اســـت.

پیشنهاد مربیگری وسوسه انگیز بود 
که قید مدال آوری را بزنی؟

توفیـــق اجبـــاری بود.چون آســـیب داشـــتم و 
کمردرد من برگشـــته بود. با پزشـــک مشـــورت 
کـــردم و در شـــرایطی بـــودم کـــه اگر قـــرار بود 
دوبـــاره به کمرم فشـــار بیاورم در مســـیری قرار 
می گرفتـــم که ممکـــن بـــود آینده ام بـــه خطر 

بیفتـــد و پارگـــی در کمرم ایجاد شـــود.

چرا مربی وزنه برداری شدی؟
بچه هایـــی کـــه در ســـنین پاییـــن ســـراغ این 
ورزش ســـنگین می آینـــد بـــرای مـــن خیلـــی 
درخشـــان هســـتند و ورودشـــان به وزنه برداری 
برایم خیلی ارزشـــمند اســـت.من تـــا چند روز 
پیش کنار ایـــن بچه هـــا در اردو وزنـــه می زدم، 
زحمات و تلاششـــان را می دیـــدم. آنها نوجوان 
و جوان هســـتند و به جای اینکه مثل خیلی ها 
ســـراغ کارها و تفریحـــات دیگر بروند، ســـخت 
تـــلاش می کننـــد و هـــدف دارند.آنها ســـختی 
وزنـــه زدن و اردوهـــا را بـــه جـــان خریده انـــد و 
هدفمنـــد هســـتند. مطمئنـــم بـــا هدفـــی که 
دارند، می توانند مـــدال آور باشـــند و امیدوارم 

که بتوانـــم کنـــار آنها مثمرثمر باشـــم.

حالا از شرایط اردونشینان راضی هستی؟
در یـــک ماهـــی کـــه کارمی کنیم رشـــد نســـبی 

خوبـــی داشـــتند و شـــرایط آنهـــا طبـــق برنامه 
رو بـــه بهبـــود اســـت.همه وزنه بـــرداران خیلی 
علاقه منـــد هســـتند، درســـت مثل خـــودم که 
در اردو ســـعی می کـــردم منظم باشـــم آنها هم 

خیلی خـــوب و منظـــم پیـــش می روند.

استعدادهای جدیدی را در لیگ 
شناسایی کرده ای؟

من تمـــام مـــدت لیـــگ را رصد می کـــردم ولی 
اســـتعداد جدیـــدی را ندیده ام.هـــر چنـــد دو 
ســـه نفـــر شـــرایط بـــدی نداشـــتند ولـــی باید 
رکوردهایشـــان بهترشـــود تـــا به ســـطح مدنظر 

. سند بر

همیشه در تیم ملی مشاور فنی 
مرد یا سرمربی مرد حضور داشته 

ولی این بار شما هستید؛ فدراسیون 

درخواست های شما را سریع برآورده 
می کند؟

خدا را شـــکر بله، از قبل هم خیلی بهتر شـــده 
است.درخواســـت های مـــن و همکارانـــم را به 
ســـرعت اجابت می کنند تا همه شـــرایط برای 
مـــدال آوری دختـــران مـــا فراهـــم باشـــد.البته 
نکتـــه مهم این اســـت که حمایت باشـــگاه ها و 

اسپانســـرها هم از آنها ادامه دار باشـــد.

اردونشینان از تو حرف شنوی دارند؟
بـــه شـــدت.همان طورکه وقتـــی کاپیتـــان تیم 
ملـــی بودم بـــه صحبت هایم گـــوش می کردند 
و راهنمایی هایـــم را می پذیرفتند.همـــان روند 
هم ادامـــه دارد.ما بجـــز رابطه مربی و شـــاگرد 
رفیقیم و دوســـتان نزدیکی هســـتیم. فقط در 
محیـــط اردو جـــدی و هر کـــس ســـعی دارد به 
بهترین شـــکل کارهایش را در اردو انجام دهد.

مصاحبه

واکنش رئیس فدراسیون به عملکرد آرش میرباقری، پدیده دوچرخه سواری

اسدی:بهترینتجهیزاتراتأمینمیکنیم

پریســـا غفاری - گروه ورزشـــی / الهام حســـینی، اولیـــن مدال آور 
تاریـــخ وزنه بـــرداری زنـــان ایران اســـت، این امـــا تنها عنـــوان او 
نیســـت. الهام، چندین مدال رنگارنگ در کلکسیون افتخاراتش 
دارد و علاوه بر داشـــتن دکتـــرای فیزیولوژی ورزشـــی حالا مربی 
تیم ملـــی وزنه برداری زنان ایران نیز هســـت و برنامه اش کشـــف 
اســـتعدادهای جدید و پـــرورش مدال آوران تاریخ ســـاز اســـت. 
الهام حســـینی حالا مسئولیت خطیری دارد.او در حالی به جرگه 
مربیان پیوســـت که همچنان به او به چشـــم پرچمـــدار دختران 

وزنه بـــردار ایـــران نگاه می شـــود و وداعش با تخته شـــوک آور.

مهری رنجبـــر / آرش میرباقـــری رکابزن جوان 
بعـــد از ۵ مدالـــش در قهرمانـــی آســـیا، حـــالا 
همه فکر و ذکـــرش قهرمانی جهـــان آفریقای 
جنوبی اســـت. او بعـــد از قهرمانی آســـیا تنها 
یـــک روز اســـتراحت کـــرد و بلافاصلـــه تمرین 
برای قهرمانی جهان را اســـتارت زد. میرباقری 
البته معتقد اســـت برای موفقیت در قهرمانی 

جهـــان باید امکانات به روز داشـــته باشـــد.
رســـول اســـدی رئیـــس فدراســـیون دوچرخه 
ســـواری معتقد اســـت میرباقری تنهـــا رکابزن 
ایرانـــی در قهرمانـــی جهان مثـــل قبل حمایت 
می شـــود: »میرباقـــری را همان طور کـــه این دو 
ســـال حمایت کردیـــم و همراه دو تیـــم 1۰ نفره 

مسابقات مختلف ارمنســـتان، کره، قزاقستان 
و هند را تجربه کرد. حتی در مســـابقات داخلی 
هم پـــا زد بعـــداز ایـــن هـــم حمایت می شـــود 
تا بـــرای قهرمانـــی جهان آماده شـــود تـــا با رده 
جوانان در مسابقات جهانی خداحافظی کند.«

رئیس فدراسیون دوچرخه سواری قول تأمین 
تجهیـــزات را بـــرای رکابـــزن پدیـــده می دهـــد: 
»ما بهترین تجهیـــزات را برایـــش می گیریم تا 
در قهرمانی جهان مشـــکلی نداشـــته باشـــد. 
میرباقـــری چنـــد ماهی اســـت کـــه بـــا ویگنز 
تمریـــن می کنـــد و هشـــت مـــاه مانـــده هم با 
برنامـــه او تمرین می کند تا هم بـــرای قهرمانی 
جهـــان آماده شـــود و هـــم بازی های آســـیایی 
ناگویا.« اســـدی از حمایت نســـل جـــوان برای 
پشتوانه ســـازی می گوید: »به هر حال رکابزنان 
جوان مثـــل میرباقری ســـرمایه های مـــا برای 
بازی های المپیک ۲۰۲8 لس آنجلس هســـتند 

و آنها طبق برنامه حمایت می شـــوند. نه فقط 
میرباقـــری که مـــا به بقیـــه دوچرخه ســـواران 
جـــوان هـــم توجـــه می کنیـــم. هرچنـــد قـــرار 
نیســـت همه به لحـــاظ آمادگی خوب باشـــند 
امـــا از آنهـــا حمایـــت می کنیم تا نســـل جدید 
دوچرخه ســـواری را بســـازیم. بچه هـــای ما در 
نیمـــه اســـتقامت قهرمانی آســـیا بیـــن 8۰ نفر 
رتبه هـــای دوم، هفتم و دهم را داشـــتند و جزو 

رکابزنـــان تاپ آســـیا بودند.«
به گفته او حالا تمرکز فدراســـیون روی نســـل 
جوان اســـت: »تمرکزما روی نسل جوان بود. 
در واقـــع مـــا در همـــه بخش هـــا جوانگرایـــی 
کردیم. راوندی درســـت اســـت که در قهرمانی 
آســـیا نتیجه نگرفت اما رکابزن خوبی اســـت، 
حتی علی لبیب ملی پوش المپیکی ۲۳ ساله 
و حســـن ســـیف اللهی هـــم جوان هســـتند. 
البته جوانگرایـــی نه فقط در تیـــم مردان بود 

که ترکیـــب چهار نفـــره زنان هم بـــرای اولین 
بـــار جـــوان بـــود. امیدواریـــم با همیـــن روند 
ادامه دهند. بچه هایی که مســـتعد تر هستند 
ودرخشـــیده اند را بیشـــتر حمایـــت می کنیم 
البته فعـــلاً قهرمانی جهـــان اولویـــت دارد که 

یک نفـــر اعزام می شـــود.«
رئیس فدراســـیون دوچرخه ســـواری بـــا بیان 
اینکه به خاطر نبود پیســـت چوبی، بیشترین 
ســـرمایه گذاری روی نیمـــه اســـتقامت اســـت 
تا ســـرعت، گفـــت :»اینکـــه بگوییم مـــا برای 
بازی های آســـیایی پیســـت چوبی می ســـازیم 
غیرممکـــن اســـت. تمریـــن نیمه اســـتقامت 
پیســـت عمدتـــاً در جـــاده انجـــام می شـــود و 
درصـــد کمی از آن در پیســـت انجام می شـــود 
و بنابرایـــن رکابزنان ســـرعتی پیســـت ایران به 
خاطر نبود پیســـت نتیجه نمی گیرنـــد و نیمه 
اســـتقامتی ها شانس مدال بیشـــتری دارند.«

بازتاب


